

Voorafgaand aan de vergadering hebben we in 2 groepen een rondleiding gehad door het park van Ramswoerthe. Hierbij hebben we een toelichting gekregen op het ontwerp (en onderhoud) van het park, werd onze aandacht gevestigd op bijzondere bomen en beplanting, de ijskelder en de appelkelder. Erg de moeite waard.

gabrielle: klopt dit? De vrienden van ramswoerthe, waaronder ook de aangelegen wijkverenigingen, hebben een paar keer per jaar een gezamenlijk onderhoudsmoment, we hebben toegezegd vanuit VBCS hier ook aandacht voor te zullen vragen

Wiebe opende de avond waarbij hij de activiteiten en aandachtspunten van het afgelopen jaar weergaf:

- Nieuwjaarsborrel op zondag 8-01-2016 in Doopsgezinde Kerk, georganiseerd door Erik, Alie, Hanneke, Trudy.
- Jaarvergadering 9 mei in De Opschepper met presentatie van Johan Doeven over Steenwijk in oorlogstijd.
- *Werkgroep verkeer* en brief bestuur waarin werd genoemd :
afsluiting doorgaand verkeer vanaf 20.00 uur;
verruiming toegang voor bewoners en bedrijven in Oosterstraat en Woldpromenade; weren pizzakoeriers; maak parkeerruimte bij terrein Scheer & Foppen zodat de Kalverstraat autovrij wordt ten behoeve van up-grading Kalverstraat; maak parkeerruimte dicht bij de binnenstad op braakliggende locaties, bijvoorbeeld voor gehandicapten
- Gebruik tuinen Holleboom terrein: ca 10 tuinierders en Jan Sassen
- Barbecue 28 augustus binnenterrein Kermis- en circusmuseum
- Uitbreiding geveltuinen met Kornputsingel, Molenstraat en Gasthuisstraat: zeven nieuwe tuintjes
- Leefbaarheid Gasthuisstraat: terugdringen overlast coffeeshop, drugshandel en uitgaanslawaa: handhaving en geluidsproef in 't Pandje, waarbij veel contact met de wijkagent
- Ontwikkeling en financiële bijdrage ism andere partijen Lijnbaan / touwslagerij langs de gracht bij Nijenstede.
- Maken Vestingroute i.s.m. Historische Vereniging in opdracht van de gemeente
- Uitvoering Steenwijks Ontzet i.s.m. HVS en Stadsmuseum (Alie, Grietje, John, Margreet, Trudy, Sebastiaan).
- Nieuw logo. (gewenst bij de samenwerking met andere partijen)
- Nieuwe folder voor potentiële leden. Wie willen verspreiden?

Daarnaast besteden we vanuit het bestuur veel tijd en aandacht aan het Project Binnenstadsvisie met gemeente en Stichting Vestingstad:

- o Inspreken tijdens raadsbespreking van Perspectiefnota en Begroting 2018 e.v.
- o Aanvankelijk stilstand, thans een Stuurgroep en drie werkgroepen met elk 2 bestuursleden
Aanbodstructuur en leegstand (herverkaveling) – Wiebe en Rene
Ruimtelijke kwaliteit (Markt, Tuin en Verkeer) – Wiebe en Annet
Toeristische potentie – Gabrielle en Eric

Financiën: Financieel verslag, en jaarrekening 2016 en begroting 2017

Eric:

Het was tijdens de jaarvergadering nog niet mogelijk om “decharche” te verlenen doordat de kascommissie en de penningmeester nog niet bij elkaar hadden kunnen komen. Eric kon wel wat financiële gegevens noemen uit de begroting en ons geruststellen met het aanwezige tegoed: na 5 jaar hebben we 51900,=

Inmiddels heeft de kascommissie 2017, bestaande uitism Erik de financiën bekeken en goedbevonden. Opmerkelijk is...

Voor 2017 zijn geplande grote posten de flyer (ontwerp en drukwerk), reservering bijdrage aan Steenwijks Ontzet en lijnbaan.

Voor 2018 hebben zich aangemeld als kascommissie: ???

- Bestuurswisselingen: Er zijn op dit moment geen aftredende bestuursleden. Er melden zich geen nieuwe kandidaten.

De toelichting op het Project Binnenstadsvisie en werkgroepen:

Aanbodstructuur en leegstand (Wiebe en Rene)

Is vooral een zaak van vestingstad en gemeente. Belangen van en voor bewoners spelen hier het minst een rol.

Ruimtelijke kwaliteit: Tuin (Annet)

Annet geeft een toelichting en refereert ook naar de informatie die zij eerder hierover naar de leden heeft verstuurd. Ieder is hiervan op de hoogte. Gezien de subsidie moet er dit jaar gestart worden met een concreet plan. Na de oproep van Annet aan meer meedenkers hebben enkele leden gereageerd. Jan Sassen, Mirjam en Mario Waldus, waren eveneens aanwezig bij het overleg over de tuinen. De naam van de locatie is nu veranderd van Holleboom of Omniaterrein in nettelbosch, een historisch meer correcte benaming. OP 20 mei presenteren de ambtenaren enkele voorstellen op basis van de door ons samen aangegeven kaders en suggesties.

Ruimtelijke kwaliteit: Markt en Verkeer (Wiebe)

Er zijn 2 bijeenkomsten geweest voor markt en verkeer gezamenlijk. Iedereen is het eens over een markt die van gevel tot gevel wordt bestraat en die toegankelijk is voor verkeer. Waar VBCS verkeer wil terugdringen anders dan gehandicapten en laden/lossen/leveren en bewoners, stelt vestingstad hier hoge eisen aan bereikbaarheid met de auto tot aan/over/langs de markt. Bespreekpunt is momenteel een nachtelijke/avond afsluiting van de Onnastraat als een stap in de richting. Wiebe krijgt ondersteuning hierbij van John vwb verkeerspunten

Toeristische potentie (Erik en Gabriëlle)

Erik geeft een toelichting: 2 flappen volgeschreven met onderwerpen die hierbij horen. Dit onderwerp is dermate groot dat er meedenkers gewenst zijn. Het richt zich op de eigen bevolking, de regionale rol, het soort toerist wat hier komt als de “ingetogen aqua” of “de chinees”. Het onderwerp

heeft indirect gevolg voor bewoners (bijv meer toerisme is meer drukte is gezelliger of overlast etc); maar ook directe gevolgen. Denk hierbij aan onderwerpen als wallenstructuur/stadsherstel voor panden/stadverlichting/historische elementen in de straten

Het bestuur heeft het gevoel dat het door het Binnenstadsproject (vooral vergaderen) te veel op afstand komt te staan van de leden. We hebben eigenlijk eigen werkgroepen meer. Er wordt gevraagd aan de aanwezige leden hoe wij hen meer kunnen betrekken bij de werkzaamheden? En hoe we de informatievoorziening gestalte kunnen blijven geven.

Aan een oproep om deel te nemen aan bestuur of werkgroep wordt geen gehoor gegeven. Er is ook een laag verwachtingspatroon doordat er zoveel jaren (ook voorafgaand aan de VBCS), plannen werden gemaakt. M.n. leden die ook ondernemer zijn/waren noemen deze ervaringen. Het bestuur onderkent dat maar geeft tevens aan dat wij nu wel als bewoners direct kunnen meedenken en beslissen in plaats van achteraf nog iets opmerken.

Leden zijn wel betrokken bij het onderwerp: Er wordt aangegeven dat er behoefte van de leden is om per onderwerp een informatieavond te organiseren de komende periode.. Dat gaan we doen!

Vooruitblik 2017:

Barbecue op zondag 3 september 2017

Nieuwjaarsbijeenkomst zondag 14 januari 2018

Er is geen behoefte aan andere ontmoetingsactiviteiten bij de aanwezige leden, blijkt bij navraag

Voor het Steenwijken Ontzet op vrijdag 23 februari 2018 worden twee uitvoerders/meedenkers gevraagd. In 2017 waren dat Grietje D, Alie, John, Sebastiaan en Margreet. Voor 2018 meldt zich nog niemand aan: **Wiebe???????**

Afsluiting en oproep mbt uitdelen flyer: wie wil in een straat de flyer rondbrengen?

Steenwijk, 8 mei 2017: de flyers zijn allemaal uitgedeeld en hebben (al) 2 nieuwe leden opgeleverd.

Annet Kuijsten